

# 桃園行政處公告

中文標題：銘傳大學桃園校區消毒公告

英文標題：Insecticide Spraying on Taoyuan campus

本校為維護環境清潔，特施行『病媒蚊防治消毒』，敬請多加配合。

一、施作時間：108年2月12日(星期二)上午8點起至下午5點。

二、施作範圍：桃園校區(含學生宿舍)。

三、防治對象：蚊子、蒼蠅、蟑螂、跳蚤。

四、注意事項：

1. 施作期間人員請勿進入施作區域。

2. 物品及食用器具、魚類養殖處，請先覆蓋、包裹或搬移。

3. 接觸口、鼻器具使用前請先清洗。

4. 如有不適請儘速就醫。

5. 各單位請於1月29日(星期二)下班前將鑰匙交至總務組王武明(分機：3231)，以利執行。

五、施作廠商：一隊消毒清潔有限公司

聯絡電話：(03) 339-1122

聯絡人：顧志祥 0937-805-905

技術人員：譚學鳳

六、值班工友：分機：3504

承辦人：桃園總務組王武明 分機 3231

桃園行政處總務組 啟

For maintenance of good environmental hygiene, MCU facilities are to be sprayed for insects.

Please follow the instructions below:

1. Spraying Time: February 12, 2019 (Tuesday) from 8:00 am to 5:00 pm

2. Spraying Area: Taoyuan Campus (including student dormitories)

3. Spraying Targets: Mosquitoes, flies, cockroaches and fleas

4. Important Reminders:

(1) Stay away from these facilities and surrounding areas during the spraying.

(2) Cover or remove personal belongings, utensils and aquariums.

(3) Wash any utensils which might contact your mouth or nose well before using.

(4) See your doctor for immediate attention if you develop any physical discomfort.

(5) Each unit is asked to turn its office key in to Mr. Wang, Wu-Ming. (Ext. 3231) of General Affairs Section before January 29 (Tuesday) in order to speed up the spraying process.

5. Responsible Extermination Company: I-Dui Disinfection and Cleaning Company

Contact Information: (03)339-1122

Responsible Personnel: Gu, Zhi-Xiang 0937-805-905

Technician: Tan, Xue-Feng

6. On-duty General Laborer: Ext. 3504

Wang, Wu-Ming Ext: 3231 Taoyuan General Affairs Section  
General Affairs Section, Taoyuan Campus Administration Division